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Cz≥onkowie PIGE spotkali siÍ
w Warszawie i Zielonce

Wdniach 2-3 grudnia Polska Izba
Gospodarcza Elektrotechniki

zorganizowa≥a spotkanie swoich cz≥onkÛw.
Pierwsza, szkoleniowa czÍúÊ spotkania odby≥a
siÍ w Instytucie Elektrotechniki w Warszawie,
gdzie zastÍpca dyrektora Instytutu 
Zdzis≥aw Rawicki przedstawi≥ nowe 
moøliwoúci pozyskiwania przez
przedsiÍbiorcÛw budøetowych úrodkÛw
finansowych na modernizacjÍ firm 
poprzez wspÛ≥pracÍ z jednostkami badawczo-
rozwojowymi i dzia≥ania innowacyjne.

Pierwszy dzieÒ szkoleÒ

Kolejne wystπpienia dotyczy≥y obecnego stanu pojazdÛw
elektrycznych w Polsce oraz powstajπcej infrastruktury ≥adowania;

oferty Zespo≥u LaboratoriÛw IEL dla przedsiÍbiorcÛw branøy
elektrycznej; europejskiej i polskiej sytuacji prawnej w dziedzinie

elektrycznych badaÒ oraz normalizacji; a takøe moøliwoúci
badawczych laboratoriÛw firm Zetom i Eltest. Uczestnicy spotkania

zwiedzili takøe laboratorium wysokich napiÍÊ oraz najwiÍkszπ
polskπ ÑzwarciowniÍî (na zdjÍciu     ) z generatorem o mocy 1 MW.

Druga czÍúÊ imprezy mia≥a miejsce w Hotelu Trylogia
w Zielonce, gdzie odby≥o siÍ spotkanie úrodowiska
polskiego przemys≥u i handlu elektrotechnicznego
z wicemarsza≥kiem Sejmu Franciszkiem Stefaniukiem
i wiceministrem gospodarki Dariuszem Bogdanem.
OmÛwiono m.in. problem niejednolitej interpretacji
podatkowej tzw. bonusÛw, utrudnionego dostÍpu
do zakupÛw polskiej miedzi od KGHM oraz braku
nadzoru nad importem urzπdzeÒ nieprawnie
oznakowanych znakiem CE.

Spotkanie z polskimi w≥adzami

Drugiego dnia imprezy kontynuowano czÍúÊ
szkoleniowπ. OmÛwiono dzia≥alnoúÊ KomitetÛw

Technicznych, zaprezentowano dzia≥ania
Krajowej Izby Gospodarczej Elektroniki

i Telekomunikacji, a takøe przedstawiono
uwarunkowania ekspansji samochodÛw

elektrycznych w Europie. S≥uchacze
zaznajomili siÍ teø z decyzjami Komisji
Europejskiej na temat stosowania PVC 

np. w kablownictwie.

Drugi dzieÒ szkoleÒ


